
Referat fra mødet den 26. november 2009 
Fraværende: Conni Hansen 

 

DR Byen 

Der var 45 som deltog i turen til DR-byen. Det er bestyrelsens opfattelse at 

turen var overordentlig vellykket. 

Turen har været omkostnings neutral. 

 

Tur til næste år 

Der er forslag om en tur til det kongelige teater (gammel scene) med 

rundvisning samt en kanalrundfart. Vi forestiller os at bliver i april eller 

maj. Bestyrelsen tager endelig stilling på næste møde, så hvis der er nogle 

forslag så er det inden udgangen af januar.  

 

Chikaner 

Kommunen oplyser telefonisk til formanden at der ikke er penge til 

beplantning af chikanerne på som Vedby Skovvej, men at man vi lave en 

form for stenbelægning. 

Bestyrelsen har drøftet dette og vil fremsætte et tilbud om at vi kan stå for 

den praktiske del af beplantningen, hvis kommunen vil betale planterne. 

Kommunen hævder at det ikke dæmper hastigheden med beplantning af 

chikanerne, og vurderer ligeledes, at der ikke kan gro noget i den jord der 

er i chikanerne. 

 

 

Omfartsvej 

Claus har været i kontakt med kommunen, og vejdirektoratet og vi lægger 

korrespondancen på hjemmesiden. (Herunder et kort over den påtænkte 

linjeføring.) 

Der er ikke sket noget nyt siden denne brevveksling. 

  

 

Hastighedsdæmpning på Prinsholmvej 

Claus har overfor kommunen argumenteret for dette og vores ønsker er 

kommet med i den kommunale trafikplan. 

Brevvekslingen lægges på hjemmesiden 



 

 

Bestyrelsesmiddag: 

Bestyrelse og holder den årlige middag den 22. januar hos formanden. 

 

Evt:  

Allan fortæller, at hans advokat har oplyst ham om at kommunen ikke kan 

forlange separering af kloakken så længe de ikke har skrevet det på 

kommunale oplysningsskema og det har de endnu ikke skrevet. 
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